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Rada Miejska w Prudniku 

Radni-Sesja 

Protokół nr LXV/2022 
 

LXV Sesja w dniu 29 sierpnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 14:15 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

1. Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała radnych 

i zaproszonych gości. 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że obrady sesji są transmitowane za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane zgodnie z art. 20 ust.1b Ustawy z dnia 8 marca 

1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są udostępniane poprzez Biuletyn Informacji 

Publicznej Gminy Prudnik pod adresem: www.bip.prudnik.pl i stronę internetową 

www.prudnik.pl. Zakomunikował, że uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku radni 

wyrażają zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 

ust.1c Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady Unii Europejskiej z 2016 roku/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych  
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i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia Dyrektywy 95/46/WE. 

Klauzula informacyjna dotycząca transmisji obrad sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje 

się pod adresem www.bip.prudnik.pl. 

 

Przewodnicząca Rady oddała głos sołtysowi wsi Rudziczka Andrzejowi Włoskowi, który 

zaprosił wszystkich na Dożynki powiatowo-gminne, które odbędą się 11 września  

w Rudziczce. 

Przewodnicząca Rady podziękowała za zaproszenie. 

 

2) Przyjęcie protokołu z LXIII sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXIII sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 23 czerwca 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXIII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

3) Przyjęcie protokołu z LXIV sesji 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół był udostępniony w wersji elektronicznej 

w przedłożonych materiałach na sesję. Zapytała czy ktoś ma uwagi do protokołu? Radni nie 

wnieśli uwag, wobec powyższego Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z LXIV sesji Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 5 lipca 2022 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z LXIV sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

http://www.bip.prudnik.pl/
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Wobec powyższego głosowania protokół został przyjęty. 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz przedstawił informację ze swojej działalności za okres od 23 czerwca  do 29 sierpnia 

2022 r. Z ważniejszych rozpatrywanych spraw należy wymienić: 

1. Rok bieżący rozpoczął się od  decyzji, które już w niedalekiej przyszłości będą miały wpływ 

na życie wielu rodzin w naszym mieście. Są one również nadzieją na zatrzymanie tendencji 

depopulacji naszej gminy, gdyż tworząc dobre warunki mieszkaniowe w naszej gminie dajemy 

mieszkańcom perspektywy godnego życia, a także zapraszamy mieszkańców spoza naszej 

gminy do osiedlenia się na jej terenie. Takim impulsem będzie budowa nowych mieszkań  

i remont i modernizacja istniejącej substancji mieszkaniowej. W tej materii mam dla Państwa 

następujące propozycje:   

1) 19 sierpnia rozpoczął się nabór wniosków o  najem lokalu mieszkalnego  

w planowanym do wybudowania budynku w ramach realizacji przez Prudnickie TBS Sp. z o.o. 

z siedzibą w Prudniku ul. Mickiewicza 7 inwestycji pod nazwą: „Budowa budynku 

mieszkalnego wielorodzinnego jednoklatkowego wraz z towarzyszącą infrastrukturą 

techniczną w Prudniku przy ul. Samuela Frankla, na działce oznaczonej w rejestrze gruntów 

numerem 2147/2138, Obręb ewidencyjny Prudnik”. W budynku planowana jest budowa 16 

mieszkań o łącznej powierzchni użytkowej 1025,18m². Nabór prowadzony jest zgodnie  

z uchwałą Rady Miejskiej Nr LXII/1123/2022  z dnia 26 maja 2022 r. w sprawie zasad 

przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu lokalu mieszkalnego. Wnioski 

składane są w Urzędzie Miejskim, informacji o planowanej inwestycji udzielają zarówno 

pracownicy Urzędu Miejskiego, jak i Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego. 

Do oferty wykonano pełną wizualizację poszczególnych kondygnacji i znajdujących się na nich 

mieszkań. Do dnia dzisiejszego wpłynęły 3 kompletne wnioski, pobranych zostało kilkanaście 

następnych. Nabór zakłada partycypację finansową przyszłych najemców z dojściem do pełnej 

własności po 15 latach. Inwestycja posiada pełny montaż finansowy. Gmina Prudnik podpisała 

z Bankiem Gospodarstwa Krajowego z Warszawy umowę na finansowe wsparcie, które 

zostanie przeznaczone na pokrycie kosztów przedsięwzięcia polegającego na finansowym 

udziale Gminy w budowie tego budynku  realizowanego przez Prudnickie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego. Wsparcie finansowe wynosi  2 000 655,22 zł. Uruchomienie 

finansowego wsparcia nastąpi w pierwszym kwartale 2023 roku. Gmina otrzymała również 

wsparcie przedsięwzięcia z Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa w kwocie  

674 048,87zł na objęcie udziałów w istniejącej spółce Prudnickie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego spółka z o.o. Ostatnimi elementami związanymi z bilansowaniem środków na 

realizację inwestycji są środki własne PTBS, kredyt, który zostanie zaciągnięty przez PTBS w 

Banku Gospodarstwa Krajowego oraz udział własny przyszłych najemców lokali 

mieszkalnych.  Termin naboru upływa 19 września.   

2) 14 czerwca 2022 r. Gmina Prudnik otrzymała  promesę wstępną związaną z finansowaniem 

zadania  z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja druga, 

która dotyczy projektu pn. modernizacja zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej.  

Udzielona promesa  opiewa na kwotę 5.000.000,00 zł co stanowi 89,93% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu przy wartość projektu oszacowanego w wysokości 5.560.000,00 zł.  

Projekt dotyczący modernizacji  zdegradowanej infrastruktury mieszkaniowej obejmować 

będzie przebudowę trzech zdegradowanych komunalnych budynków mieszkalnych 

wielorodzinnych zlokalizowanych przy ul. Szkolnej 4 oraz Morcinka 14 i 16 w Prudniku. 

Zakres rzeczowy projektu obejmować będzie wykonanie następujących robót budowlano-

montażowych w każdym z w/w budynków:  
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- uporządkowanie podziałów przestrzenno – funkcjonalnych, w tym: likwidacja 

ogólnodostępnych toalet i wykonanie indywidualnych łazienek i toalet w lokalach 

mieszkalnych, scalenie lub podział lokali mieszkalnych;  

- zmianę systemu grzewczego w budynku - likwidacja pieców węglowych  

i budowa przyłącza c.o. do miejskiej sieci cieplnej wraz z wykonaniem wymiennikowni; 

- wykonanie wewnętrznych instalacji c.o. i c.w.u.;  

- przebudowę stropów, nadproży oraz innych elementów konstrukcyjnych będących w złym 

stanie technicznym;  

- wymianę i przebudowę wewnętrznych instalacji: kanalizacyjnych, wodnych, elektrycznych, 

gazowych;  

- termomodernizację budynku: wymianę stolarki okiennej i drzwiowej, ocieplenie ścian 

zewnętrznych, 

- wymiana stolarki wewnętrznej;  

- wykonanie prawidłowej wentylacji obiektu;  

- wykonanie niezbędnych izolacji przeciw wilgociowych w budynku;  

- wykonanie nowych tynków i posadzek; prace wykończeniowe;  

- kompleksowy remont klatki schodowej wraz z ich dostosowaniem do obowiązujących 

przepisów; - remont generalny dachu i jego ocieplenie;  

- odtworzenie ozdobnej fasady budynku;  

- uporządkowanie oraz poprawa zagospodarowania terenu przyległego do budynku. 

3) 16 sierpnia 2022 roku w Prudniku odbyło się Nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników 

Spółki  SIM Opolskie Południe. W trakcie Zgromadzenie podjęte zostały między innymi 

uchwały zatwierdzające  plan inwestycyjny spółki,  plan rzeczowo-finansowy spółki,  strategię 

działania spółki, a także zmianę umowy spółki i podwyższenie  kapitału zakładowego spółki 

poprzez wniesienie aportu przez Gminę Otmuchów oraz Gminę Prudnik. Przypomnę, że 

zgodnie  z uchwałą Rady Miejskiej w Prudniku Nr LVIII/937/2022 z 24 lutego 2022 w sprawie 

wyrażenia zgody na wniesienie nieruchomości w formie aportu do spółki SIM Opolskie 

Południe Sp. z o.o. z siedzibą w Prudniku, Rada wyraziła zgodę na wniesienie w formie aportu 

do SIM Opolskie Południe Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Prudniku 

nieruchomości gruntowej niezabudowanej oznaczonej na mapie nr 6 - obręb Prudnik - numerem 

pomiarowym 2172/2168 o powierzchni 0,8269 ha, dla której Sąd Rejonowy  

w Prudniku prowadzi księgę wieczystą nr OP1P/00009191/4. Cena przedmiotu aportu 

określona została na kwotę 1.357.920,00 zł brutto. Gmina Prudnik objęła w związku z tym  27 

158 nowo utworzonych udziałów. 

Z przyjętych podczas Nadzwyczajnego Zgromadzenia dokumentów wynika, że  

w grudniu bieżącego roku SIM zleci dokumentację związaną z budową pierwszego budynku, 

przewidując jej rozpoczęcie w styczniu 2024 roku. Realizacja inwestycji przewidziana jest na 

lata  2024 -2025. Celem Spółki jest budowa na terenie Gminy Prudnik 200 mieszkań w formule 

SIM. 

4)  do 30 sierpnia planowane jest  zakończenie projektu związanego z likwidacją 

wysokoemisyjnych, indywidualnych źródeł ciepła w lokalach komunalnych gminy Prudnik  

w procedurze „zaprojektuj i wybuduj”. Zadanie obejmuje budowę: 

- przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego wielorodzinnego  

ul. Traugutta 30,  

- przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego wielorodzinnego ul. Kołłątaja 

19,  

- przyłącza C.O. oraz węzła cieplnego dla budynku mieszkalnego wielorodzinnego  

ul. Chrobrego 16.  

Instalacje c.o. wewnętrzne są rozprowadzane przez zarządcę nieruchomości. 
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5) Podpisana została umowa z Województwem Opolskim w zakresie przygotowania i realizacji 

projektu pn. „Solidarni z Ukrainą 

– pomoc migrantom wojennym w województwie opolskim w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014 

2020”. Projekt zakłada utworzenie mieszkań interwencyjnych dla migrantów 

z Ukrainy, przebywających na terenie Gminy Prudnik. Mieszkania powstaną na 

bazie zasobów gminy-lokale mieszkalne o powierzchni użytkowej 43,47m² 

i 45,17 m². Mieszkania będą przeznaczone dla 5 osób . Lokale wymagają 

remontu w zakresie między innymi: remontu posadzek, napraw tynków 

i malowania, montażu urządzeń, remontu łazienek i instalacji wod. kan i c.o., 

Środki na remont i wyposażenie mieszkań gmina otrzyma z Regionalnego Programu 

Operacyjnego. 

2. W dniu 2 sierpnia 2022 r. Gmina Prudnik otrzymała promesę wstępną związaną  

z finansowaniem zadania, które dotyczy złożonego wniosku o jego dofinansowanie  

z Rządowego Funduszu Polski Ład: Programu Inwestycji Strategicznych edycja trzecia w 

ramach której wnioski mogły składać jednostki samorządu terytorialnego na obszarze których 

funkcjonowały zlikwidowane państwowe przedsiębiorstwa gospodarki rolnej. 

Wnioskiem tym jest projekt dotyczący modernizacji budynku Wiejskiego Domu Kultury  

i Publicznego Przedszkola w Mieszkowicach, któremu została udzielona promesa o wartości 

1.799.280,00 zł co stanowi aż 98% wartości kosztów kwalifikowalnych projektu oszacowanego 

w wysokości1.836.000,00 zł.    

Zakres planowanych robót do wykonania w ramach projektu dotyczącego modernizacji 

budynku Wiejskiego Domu Kultury i Publicznego Przedszkola w Mieszkowicach obejmować 

będzie:  

- przebudowę konstrukcji dachu i pokrycia dachowego,  

- przebudowę pomieszczeń parteru w zakresie nowego podziału funkcjonalnoużytkowego, 

- przebudowę pomieszczeń I pietra w zakresie nowego podziału funkcjonalnoużytkowego. 

- remont pomieszczeń piwnicy i strychu.  

- remont pomieszczeń parteru i I pietra. 

- termomodernizację ścian zewnętrznych.  

- termomodernizację połaci dachowej  

- przebudowę klatki schodowej  

- częściową wymianę stolarki okiennej i drzwiowej zewnętrznej.  

- wymianę stolarki drzwiowej wewnętrznej.  

- częściowy konstrukcyjny remont stropu oraz remont podłóg budynku.  

- remont wszystkich instalacji wewnętrznych.  

- remont przyłączy branżowych do budynku. 

- wykonanie niezbędnych izolacji poziomych i pionowych ścian zewnętrznych.  

- remont zagospodarowania terenu wokół budynku.  

1- remont ogrodzenia wokół działki oraz bramy wjazdowej. 

Chciałbym ponadto poinformować, iż drugie z wnioskowanych w ramach tego naboru zadań 

dotyczące rozbudowy z przebudową ogólnodostępnej przestrzeni sportowo-rekreacyjno-

kulturalnej w Moszczance, które nie uzyskało w ogłoszonym naborze wnioskowanego 

dofinansowania jest przedmiotem złożonego przeze mnie w dniu 4 sierpnia 2022 r wniosku do 

Prezesa Rady Ministrów o przyznanie na jego realizacji dotacji z rezerwy celowej budżetu 

państwa w kwocie 2 500 000,00 zł. W chwili obecnej oczekujemy na stanowisko w kwestii 

tego wniosku.  

3. W pierwszej dekadzie sierpnia br. Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie 

Wojewódzkim dwa wnioski o dofinansowanie remontów i budowy dróg gminnych w ramach 

Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg a mianowicie wnioski pn: 
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„Przebudowa drogi gminnej ulicy Asnyka w Prudniku” oraz  

„Budowa wraz z przebudową części drogi w miejscowości  Dębowiec”. 

Zakres rzeczowy projektu dotyczący przebudowy ulicy Asnyka obejmuje wykonanie:  

2 321,95 m² nowych nawierzchni jezdni,  

886,70  m² chodników, 

1 179,76 m² ciągów pieszo - rowerowych 

4 szt. oznakowania pionowego 

13,2 m² oznakowania poziomego 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu związanego z przebudową ul. Asnyka wynosi 1 325 

813,96 zł.  

Z kolei zakres rzeczowy projektu dotyczącego budowa wraz z przebudową części drogi  

w miejscowości Dębowiec obejmuje wykonanie:  

6 056,00 m² nowych nawierzchni jezdni, 

882,0 m² poboczy,  

1 353,3 m² chodników, 

11 szt. oznakowania pionowego 

Całkowita wartość kosztorysowa tego projektu wynosi  2 314 612,14 zł. 

Zgodnie z uregulowaniami Rządowego Programu Rozwoju Dróg maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości, a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo). Na etapie składania projektu Gmina nie jest  

w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Pragnę ponadto poinformować że zgodnie z zapisami Rządowego Programu Rozwoju Dróg 

decyzja o wyborze zadań nastąpi w okresie  czterech miesięcy od terminu złożenia 

projektów.     

4. 7 lipca 2022 Gmina Prudnik złożyła wniosek pn. „Budowa infrastruktury technicznej strefy 

przemysłowej w Prudniku” o jego dofinansowanie z Rządowego Funduszu Polski Ład: 

Programu Inwestycji Strategicznych edycja piąta „Rozwój stref przemysłowych” 

W ramach złożonego projektu planowana jest budowa drogi dwukierunkowej łączącej 

istniejącą ulicę Przemysłową z sektorami położonymi w zachodniej i południowej części 

obszaru, dostosowanej do ruchu samochodów ciężarowych, wyposażonej w system 

odwodnienia i oświetlenia oraz chodnik i ścieżkę rowerową. Powiązaną infrastrukturę stanowić 

będą media niezbędne dla funkcjonowania infrastruktury obszaru aktywności gospodarczej. 

Wartość projektu oszacowano w wysokości 9.650.000,00  zł przy wnioskowanym 

dofinansowaniu w wysokości 9.457.000,00  zł co stanowi aż 98,00% wartości kosztów 

kwalifikowalnych projektu.  Dokumentację drogi wykonała Katowicka Specjalna Strefa 

Ekonomiczna. Decyzji dotyczącej akceptacji złożonego projektu spodziewamy się na 

przestrzeni najbliższych trzech miesięcy. 

5. 7 lipca 2022 roku  Prezes Zarządu Spółki ZWiK  Prudnik,  Spółka z o.o. pan Paweł Kawecki 

zwołał w trybie art. 233¹ Kodeksu Spółek Handlowych Nadzwyczajne Zgromadzenie 

Wspólników, w którym złożył oświadczenie o rezygnacji z mandatu Prezesa Zarządu Spółki ze 

skutkiem na dzień następujący po zwołaniu Nadzwyczajnego Zgromadzenia Wspólników, tj. 

na dzień 8 lipca 2022r. Przyjąłem rezygnację pana Pawła Kaweckiego z mandatu Prezesa 

Zarządu Spółki ZWiK  Prudnik Spółka z o.o. zgodnie z Jego wnioskiem.  W uzgodnieniu  

z Radą Nadzorczą powołany zostanie nowy Prezes Zarządu Spółki. 

  6. Realizując zadania zaplanowane w budżecie gminy na 2022 rok przeprowadzono 

następujące procedury przetargowe: 

- rozstrzygnięto przetarg w procedurze europejskiej na Dostawę sprzętu komputerowego  

i  oprogramowania.    Zawarto umowy: 
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Część 1  - Stacja robocza  wraz z oprogramowaniem - z Grupa E Sp. z o.o.  

z Tychów. Kwota umowy   203 924,16 zł 

Część 2  - System elektronicznego zarzadzania dokumentacją w JST wraz  

z repozytorium  archiwizacji  dokumentacji – z System Data Sp. z o.o. z Mielca. Kwota umowy 

355 145,28 zł 

Część 3  - Oprogramowania do wykonywania kopii bezpieczeństwa - System Data Sp. z o.o. z  

Mielca. Kwota umowy 30 468,33 zł 

Część 5 - Przełączniki sieciowe – z eWINit Services Sp. z o.o. z Wrocławia. Kwota umowy 

109 390,05 zł 

Część 6  - Oprogramowanie do analizowania zdarzeń z urządzenia UTM –  

z eWINit Services Sp. z  o.o. z Wrocławia. Kwota umowy  7 814,19 zł. 

 W części 4 - Sprzęt komputerowy - nie złożono żadnej oferty. Przetarg w tej części 

unieważniono.  Będzie zakupiony w kolejnym postępowaniu. 

- rozstrzygnięto przetarg w procedurze europejskiej na dostawę sprzętu komputerowego w 

ramach  Programu Operacyjnego  Polska Cyfrowa na lata 2014-2020 w ramach projektu 

grantowego „Wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym – Granty PPGR”. 

Trwa procedura wyboru wykonawcy.    

- ogłoszono postępowanie i otwarto oferty na przebudowę z rozbudową budynku przy ul. 

Tkackiej w  Prudniku. Postępowanie unieważniono ponieważ cena najtańszej oferty 

przewyższa kwotę, jaką  zamawiający zamierzał przeznaczyć na finansowanie zamówienia.  

Ogłoszono kolejne postępowanie. Termin składania ofert - 8 wrzesień 2022 r. 

- ogłoszono przetarg na udzielenie i obsługę kredytu długoterminowego. Otwarcie ofert 

odbędzie się  8 września 2022 r. 

- ogłoszono przetarg na kompleksową modernizację oświetlenia miejskiego  

w Prudniku. Otwarcie   ofert odbędzie się 1 września 2022 r. 

7. Od ponad pół roku trwa wojna na Ukrainie. Od praktycznie pierwszego dnia wojny Prudnik 

gości uchodźców, którzy uciekli przed bombami i rosyjskim terrorem. Część z naszych gości 

wróciła już do swoich domów  w Ukrainie, część pozostała w naszym mieście asymilując się  

z nami. W wielu prudnickich  zakładach pracy Polacy i Ukraińcy pracują  przy swoich 

stanowiskach pracy obok siebie. W wielu domach nadal gościmy naszych przyjaciół. Do tej 

pory Urząd Miejski w Prudniku wypłacił świadczenia osobom gwarantującym zakwaterowanie 

i wyżywienie osobom z Ukrainy  na ogólną kwotę 1 081 920 zł.  Nadal w Szkolnym Schronisku 

Młodzieżowym w Wieszczynie zakwaterowanych jest 39 osób. Pobyt ten finansowany jest ze 

środków budżetu państwa przez Wojewodę Opolskiego. Od 1 września do prudnickich szkół 

uczęszczać będzie 72 uczniów dzieci pochodzenia ukraińskiego, a do przedszkoli 11 dzieci. 

Nadal aktywnie w realizacji tych przedsięwzięć uczestniczą placówki oświatowe, pomoc 

społeczna, instytucje kultury. W lipcu około 90 osób (uchodźców) uczestniczyło w projekcie 

Tajwańskiej Organizacji TZU CHI, która przekazywała każdemu członkowi rodziny 

przedpłacone karty o nominale 1000 zł. Sprawdzenie tej inicjatywy oraz wybór osób 

przeprowadził Ośrodek Pomocy Społecznej, a transport do Opola zorganizował Urząd Miejski.  

Gmina realizuje również  z Województwem  Opolskim projekt  pn. „Solidarni z Ukrainą – 

pomoc migrantom wojennym w województwie opolskim w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Opolskiego na lata 2014 - 2020” w ramach którego utworzone  

zostaną mieszkania interwencyjne dla migrantów z Ukrainy oraz zorganizowany zostanie kurs 

języka polskiego. 

8. 28 lipca, m.in. w obecności czeskiego wiceministra spraw zagranicznych Martina Smolka  

i ambasadora Czech Jakuba Dürra, Wojewody Opolskiego, posła Marcina Ociepy oraz władz 

Województwa - otwarty został w Opolu Konsulat Generalny Republiki Czeskiej. Konsulem 

honorowym został dr Artur Żurakowski. Placówka ma swoją siedzibę w Opolu przy ulicy 

Ozimskiej 184. Jest to dobra wiadomość dla pogranicza polsko- czeskiego, tym bardziej, że 
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konsulem honorowym został Prudniczanin. Panu Arturowi Żurakowskiemu gratuluję tego 

zaszczytnego wyróżnienia i życzę mu satysfakcji z wykonywanej funkcji. Przypomnę również, 

że konsulem honorowym Republiki Włoskiej we Wrocławiu jest Prudniczanka Pani Monika 

Kwiatosz, którą mieliśmy sposobność spotykać w trakcie oficjalnych spotkań.  

9. Związek Powiatowo-Gminny „POGRANICZE” poddał pod publiczne konsultacje  projekt 

planu zrównoważonego rozwoju publicznego transportu zbiorowego na terenie Związku. 

Gmina Prudnik zgłosiła do projektu szereg uwag, które nie zostały uwzględnione w ostatecznej 

wersji dokumentu.  

Projekt  naszym zdaniem  nie uwzględnia postanowień  art. 12 ust 2 ustawy  

o publicznym transporcie zbiorowym. Na wniosek naszych reprezentantów  

w organach związku, projekt uchwały w sprawie jego uchwalenia został zdjęty  

z porządku obrad Rady Związku. 

10. 30 czerwca 2022 r. podpisałem z firmą P.W. ProCom z Bobrownik  umowę na remont 

ogólnodostępnego kompleksu sportowego przy Publicznej Szkole Podstawowej nr 3 w 

Prudniku. W ramach inwestycji zaplanowano: 

- prace rozbiórkowe związane z demontażem wyeksploatowanych elementów kompleksu 

sportowego; 

- wykonanie nowej nawierzchni poliuretanowej boisk wraz z wykonaniem podbudowy: 

- boiska do koszykówki i siatkówki, 

- boiska do piłki ręcznej; 

Dostawa i montaż: 

-  wyposażenia boiska  do koszykówki i siatkówki, 

-  wyposażenia  boiska  do piłki ręcznej, 

- siatki do piłkochwytów; 

- wykonanie nowej skoczni do skoku w dal (bieżnia + zeskocznia); 

- wykonanie siłowni zewnętrznej: 

- dostawa i montaż urządzeń siłowych, 

- wykonanie nawierzchni utwardzonej z kostki betonowej; 

- dostawa i montaż ławek i koszy na odpady. 

Prace, które już się rozpoczęły mają zostać zakończone do końca roku. Koszt zadania wyniesie 

ok. 830 tyś. złotych. 

11. 30 czerwca 2022 r. oficjalnie zakończony został projekt "Ławeczka i asystencja", 

realizowany przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Prudniku, który był w całości finansowany 

ze środków europejskich.  

Oprócz utworzenia Klub Senior "Ławeczka" przy Ośrodku Pomocy Społecznej w Prudniku,  

w ośrodku działał także osobisty asystent osoby niepełnosprawnej, który swoją pomocą 

obejmował czterech podopiecznych.  

W klubie "Ławeczka" jest obecnie 15 osób. W ramach działań prowadzone są różnorakie 

zajęcia, działania kulturalne i oświatowe, organizowane są także wycieczki, np. do Krakowa. 

Projekt oficjalnie się skończył i kończy się jego finansowanie ze środków unijnych. Jednak 

klub "Ławeczka" nie przestaje istnieć, nadal będzie to miejsce funkcjonowania dla seniorów. 

Działalność Klubu Seniora "Ławeczka" będzie w całości finansowana przez Gminę Prudnik. 

Ośrodek Pomocy Społecznej będzie ponadto starał się pozyskać na ten cel również środki 

zewnętrzne. 

12. 19 lipca br. na prudnickim Rynku miały miejsce oficjalne uroczystości,  

z udziałem m.in.: I Zastępcy Komendanta Głównego Policji, Komendanta Wojewódzkiego 

Policji w Opolu, Wojewody Opolskiego, parlamentarzystów ziemi opolskiej, władz 

samorządowych Województwa Opolskiego, oraz samorządowców z powiatu prudnickiego  

i z regionu. 
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Organizatorami wydarzenia byli: Komenda Wojewódzka Policji w Opolu, Komenda 

Powiatowa Policji w Prudniku i prudnickie Starostwo Powiatowe. 

W ramach obchodów zorganizowany został również festyn rodzinny dla mieszkańców,  

w którego organizację włączyła się także Agencja Sportu i Promocji w Prudniku. Festyn 

odbywał się na Stadionie Miejskim przy ul. Kolejowej 7, a ASiP udostępniła infrastrukturę oraz 

miała udział w zabezpieczeniu technicznym tego wydarzenia. 

13. 10 lipca 2022 r. w Kościele pw. Św. Anny w Niemysłowicach odbyła się uroczysta 

Eucharystia, która sprawowana była przede wszystkim o pokój w Ukrainie, ale również w celu 

uczczenia pamięci poległych w czasie rzezi wołyńskiej.  "Pamięć o II Wojnie Światowej  

i o tym co wydarzyło się w Wołyniu to fakt, który musi nas przestrzec, aby nie odrodziło się 

tamto zło, żeby walczyć z tym złem i dążyć do pojednania. Dzisiaj staramy się, aby droga 

pomocy i przyjaźni budowała pokój na przyszłość. Jednak, żeby go zbudować musimy 

pamiętać o naszej trudnej historii. Mamy obowiązek o tym pamiętać i pamiętamy! Ale chcemy 

również jedności i pokoju. Chcemy budować nową Europę, zarówno przez pryzmat tożsamości 

historycznej, ale i w miłości, która może spowodować, że jako narody będziemy się rozwijać. 

Tego życzę narodowi polskiemu i ukraińskiemu." Po Mszy św. pod pomnikiem pamięci rzezi 

wołyńskiej złożyłem kwiaty. 

14. W 78. rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego wraz z Jarosławem Szóstką 

Wiceburmistrzem Prudnika oraz z Alicją Isalską Przewodniczącą Rady Miejskiej złożyliśmy 

kwiaty pod Pomnikiem Żołnierza Polskiego w Prudniku.  

W uroczystości udział wzięli także m. in. radni Ludmiła Lisowska i Stanisław Mięczakowski. 

W tym czasie, podczas godziny "W", również poprzez dźwięk syren alarmowych oraz 

klaksonów z przejeżdżających samochodów, oddany został hołd bohaterom. 

15. W ubiegłym tygodniu w Wierzbcu wziąłem udział w oficjalnym oddaniu do użytku 

nowoczesnego jałownika. W ogromnej hali, liczącej ponad 5 tysięcy metrów kwadratowych, 

ma docelowo przebywać ponad 700 młodych krów. Wraz z jałownikiem powstały również dwa 

szczelne zbiorniki na gnojowicę, płyta obornikowa, place i drogi oraz kanalizacja, które razem 

tworzą spójny kompleks zabudowy powiązany praktycznie i funkcjonalnie z pozostałą częścią 

gospodarstwa. Tym samym produkcja skupi się w jednym miejscu, na terenie Wierzbca, 

podnosząc tym samym wydajność pracy przedsiębiorstwa. Jak zapewniają interesariusze, hala 

ma być uzupełniana o kolejny sprzęt, między innymi: wagi i inne maszyny do automatyzacji 

hodowli. 

Nakład inwestycyjny wyniósł blisko 15 milionów złotych i tym samym inwestycja należąca do 

prudnickiej Stadniny Koni zastąpi przestarzałą infrastrukturę, która do tej pory usytuowana 

była w Łące Prudnickiej. Nowoczesny jałownik ma za zadanie zarówno podnieść dobrostan 

zwierząt, ale i zapewnić ekonomiczną efektywność hodowli i komfort pracy zatrudnionych. 

Oficjalne otwarcie jałownika poprzedził pokaz i ćwiczenia jednostek Ochotniczych Straży 

Pożarnych z całej Gminy Prudnik. 

16. W tym roku Gmina Prudnik po raz drugi zorganizowała akcję "Lato  

w mieście", z myślą o letnim wypoczynku dzieci i młodzieży, ale również dorosłych 

mieszkańców gminy. Akcja rozpoczęła się  w ostatnich dniach czerwca i potrwa do końca 

sierpnia br. Tegoroczna edycja miała zdecydowanie bardziej otwarty charakter.  

W przedsięwzięcie zaangażowanych zostało pięć gminnych jednostek: Prudnicki Ośrodek 

Kultury, Agencja Sportu i Promocji, Muzeum Ziemi Prudnickiej, Biblioteka Publiczna oraz 

Kino Diana. Łącznie zaproponowano 81 różnego rodzaju atrakcji: warsztaty (m.in. muzyczne, 

plastyczne, musicalowe, teatralne, filmowe, czy recordingu), zajęcia sportowe, prelekcje, 

koncerty, zwiedzanie ciekawych miejsc związanych z historią naszego miasta, czy nowość - 

cieszące się dużym zainteresowaniem nocne zwiedzania Prudnika. Ogłoszono również konkurs 

literacki na najciekawsze opowiadanie fantastyczne "Bezkres wyobraźni czyli opowieść 

niesamowita". 
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Agencja Sportu i Promocji zaproponowała różnorodne zajęcia tematyczne, m.in. w ramach 

sportowych wtorków i czwartków, głównie z myślą o aktywnym wypoczynku dzieci  

i młodzieży. W lipcu były to np. warsztaty tenisa stołowego, curling, tor rolkowy czy zajęcia 

lekkoatletyczne (w których uczestniczyło ponad 70 osób). 

Zorganizowano także turnieje gier zespołowych. ASiP współpracowała również  

z zewnętrznymi organizatorami imprez, które odbywały się w Prudniku (m.in. ze 

Stowarzyszeniem Sportowym SPORTWARS - przy organizacji XI Biegu Prudnickiego, oraz z 

Opolskim Towarzystwem Motocyklowym OTM - przy organizacji XV Zlotu Motocyklowego 

w Prudniku-Lesie). 

W dniach 5-6 sierpnia w Prudnickim Ośrodku Kultury już po raz piętnasty odbył się JAZZ 

PRUDNIK FESTIVAL. Interesujące propozycje nocnego zwiedzania historycznych miejsc  

w Prudniku przedstawiło z kolei Muzeum Ziemi Prudnickiej. 

W dniach 4 i 15 sierpnia br. na kąpielisku miejskim zorganizowano animacje dla dzieci, 

prowadzone przez firmę "Panda i Tygrys kreatywne animacje dla dzieci". Najmłodsi mieli 

okazję cieszyć się całą gamą atrakcji, takich, jak: zabawy i konkursy, balony, warkoczyki, 

dziecięce tatuaże, bańki mydlane i inne. W dniu 9 sierpnia w ramach cyklu Sportowe wtorki na 

torach łuczniczych Klubu Sportowego Obuwnik przeprowadzono warsztaty z łucznictwa, pod 

okiem klubowych trenerów. Zajęcia cieszyły się dużą frekwencją młodych prudniczan, wśród 

których być może znajdą się przyszli wyczynowi zawodnicy i kontynuatorzy sportowych 

sukcesów KS Obuwnik. 

Łącznie z naszej wakacyjnej oferty skorzystało ok. 4 129 osób, w tym: 

Z oferty Prudnickiego Ośrodka Kultury, Kina Diana i Biblioteki Publicznej – 2769 osób; 

(warsztaty artystyczne - 324 uczestników dzieci i młodzież, projekcje filmowe – 580 osób,  

4 koncerty festiwalu Jazz Prudnik Festival – ok. 1000 osób + Strefa Dziecka - 100 dzieci, 

warsztaty artystyczne i kino plenerowe - 76 uczestników (dzieci i młodzież), warsztaty teatralne 

i koncert w kinie - 73 uczestników, pozostałe koncerty - 120 osób, wystawa plakatów i teatrzyki 

dziecięce - 147 osób, próby teatru działającego przy POK (seniorzy i młodzież) - 15 osób, 

warsztaty, wystawy i  spotkania biblioteczne "Wakacje z książką i historią" – 334) 

Z oferty Agencji Sportu i Promocji skorzystało – 1100 osób; 

Sportowe wtorki i czwartki (gry i zabawy sportowe) - ok. 350 dzieci, sobotnie turnieje 

(koszykówka, tenis ziemny) - około 100 osób, prudnicki bieg – 160 osób; 

piknik na zakończenie wakacji - ok. 500 osób,  

Z oferty Muzeum Ziemi Prudnickiej skorzystało – 250 osób (warsztaty - 97 osób; 

zwiedzanie - 153 osoby). 

Nasze obiekty sportowe w okresie wakacyjnym używane są także przez drużyny, które  

w okolicy przebywają na obozach sportowych i tak: 

Boisko piłkarskie przy ul. Włoskiej (w lipcu i sierpniu) gościło następujące drużyny: Orlik 

Rajcza - 37 osób, Unia Wrocław – 27 osób, Stary Wielisław – 13 osób, Kolektyw Radwanice 

– 35 osób, Młoda Orawa – 27 osób, Orzeł Piątkowisko – 45 osób, Kolejarz Łódź – 13 osób, 

Kolejarz Łódź – 37 osób, UKS Katowice Gimnastyka – 22 osób, Parasol Wrocław – 23 osób. 

Hala sportowa przy ul. Łuczniczej (w lipcu i sierpniu): Ogólnopolski obóz „Lewińska Camp”  

- 58 osób, Klub UKS Kopernik – 32 osób, UKS MOS Bytom – 27 osób. 

Boisko sportowe w Moszczance (w lipcu i sierpniu): Akademia Lech Poznań – 50 osób, 

Przemysław Poznań – 50 osób, Klub Jedność Przyszowice – 35 osób, Tarnowskie Góry – 40 

osób. Otwarcie sezonu letniego na basenie przy ul. Zwycięstwa 

W piątek 24 czerwca br. otwarto kolejny sezon letni na Kąpielisku Miejskim przy  

ul. Zwycięstwa w Prudniku. W tym roku przygotowano nowe atrakcje dla najmłodszych gości 

kąpieliska, w postaci zabawek wodnych. Dodatkowo od 24 czerwca do 17 lipca na basenie 

udostępniony był wodny tor przeszkód, który cieszył się ogromną popularnością. Warto dodać, 

że podczas tegorocznych wakacji utrzymane zostały te same ceny biletów wstępu, jakie 
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obowiązywały w poprzednim sezonie: 7 zł dorośli, 5 zł młodzież szkolna, 4 zł bilet dla grupy 

min. 10-osobowej, 3 zł wstęp dla posiadaczy karty dużej rodziny. Był to także poziom cen 

konkurencyjny względem większości kąpielisk w całym naszym regionie.  

W stosunku do lat ubiegłych obserwujemy wzrost zarówno jeśli chodzi o wpływy z biletów, 

które wyniosły 73 000 zł oraz liczbę osób korzystających z kąpieliska, a było ich około 15 000 

osób. 

W sobotę 25 czerwca, Agencja Sportu i Promocji w Prudniku na otwarcie sezonu letniego 

zorganizowała przy basenie dla wszystkich gości kąpieliska prowadzone przez instruktorów 

zajęcia z Zumby oraz Jogi. Jednocześnie z otwarciem basenu letniego przy ul. Zwycięstwa, na 

okres wakacyjny (od 24 czerwca do 31 sierpnia br.) nastąpiła przerwa techniczna w działaniu 

krytej pływalni „Sójka” przy ul. Podgórnej 7. 

Polsko-Czeski Turniej STREETBALL 2022 

W sobotę, 2 lipca br., na boisku Orlik w prudnickim Parku Miejskim rozegrano wakacyjny 

Polsko-Czeski Turniej STREETBALL 2022. Zawody cieszyły się dużym zainteresowaniem - 

przystąpiły do nich aż 24 drużyny. Każdy z zespołów mógł zgłosić do turnieju po 4 

zawodników, przy czym mecze rozgrywano w składach trzyosobowych, z jednym 

zawodnikiem rezerwowym. Rywalizowano w trzech kategoriach wiekowych: 

kat. I: szkoły podstawowe - dziewczęta i chłopcy z roczników 2009 i młodsi; 

kat. II: szkoły podstawowe - dziewczęta i chłopcy z roczników 2007-2008; 

kat. III: OPEN kobiet i mężczyzn. 

Do rywalizacji w kategorii chłopców z roczników 2007-2008 przystąpiło 5 zespołów,  

a w kategorii 2009 i młodszych - dwie drużyny. Do rywalizacji dziewcząt w obu kategoriach 

zgłosiło się po jednej drużynie. Dziewczyny rozegrały kilka pokazowych meczów  

z chłopakami. 

Najwięcej drużyn - aż 15 - przystąpiło do kategorii OPEN Mężczyzn. Zacięta była finałowa 

rywalizacja w tej kategorii pomiędzy zespołami „AKREWIP” a „ALDOM Turawa”, w której 

mecz zakończył się remisem w regulaminowym czasie gry, a o turniejowym zwycięstwie 

zespołu z Turawy zadecydował tzw. „złoty kosz”. Rywalizacja była przeplatana konkursami. 

Dla najmłodszych zorganizowano konkurs rzutów osobistych, a dla zawodników z roczników 

2007-2008 zorganizowano konkurs rzutów za 3 punkty. Odbył się również konkurs rzutów z 

połowy. 

Polsko-Czeski Turniej STREETBALL 2022 zorganizowały: Agencja Sportu  

i Promocji w Prudniku oraz Opolski Związek Koszykówki. Dziękujemy za współpracę 

OZKosz, a zwłaszcza sędziom - Jarosławowi Szwadowskiemu  

i Pawłowi Janikowskiemu. Wydarzenie odbyło się w ramach realizowanego przez ASiP 

projektu „Polsko-czeska liga koszykówki”. Projekt jest współfinansowany ze środków 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa 

„Przekraczamy granice”. 

Otwarcie „Prudnickiej Alei Słowa” 

W czwartek, 7 lipca br., w prudnickim Parku Miejskim odsłonięte zostały pierwsze odlane 

płyty, poświęcone poetom pogranicza polsko-czeskiego, dając tym samym początek 

„Prudnickiej Alei Słowa”. Jako Burmistrz Prudnika, byłem pomysłodawcą tego projektu, który 

miał na celu uhonorowanie poetów, którzy są związani z Prudnikiem i na ziemi prudnickiej 

dzielą się z nami swoją twórczością poetycką. Chodziło również o stworzenie w Prudniku 

czegoś wyjątkowego, czego nie ma w innych miastach. Odsłonięcia płyt z umieszczonymi na 

nich cytatami, dokonali w moim towarzystwie ich autorzy: Daniela Długosz-Penca, Zofia 

Kulig, Wojciech Ossoliński oraz František Všetička. Dziękuję również za udział w tym 

wydarzeniu przedstawicielom Rady Miejskiej, na czele z panią Przewodniczącą - Alicją 

Isalską, a także licznemu gronu reprezentantów prudnickiego środowiska literackiego. 
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Mam nadzieję, że w przyszłości Aleja powiększy się o kolejne płyty, z równie pięknymi 

cytatami i fragmentami utworów innych poetów. Być może znajdą się tam także osoby, które 

zajmują się mecenatem nad twórczością literacką. 

Niech Prudnicka Aleja Słowa będzie naszą dumą, jak Aleja Gwiazd w Opolu czy w Sopocie,  

a jednym z haseł promocyjnych stanie się: „Prudnik – Stolicą Polskiej Poezji”. Relację z tego 

wydarzenia przeprowadziły regionalne i lokalne media. Materiał filmowy poświęcony temu 

wydarzeniu wyemitowała TVP3 Opole. 

Środki na wykonanie i montaż pierwszych czterech płyt w Parku Miejskim zostały pozyskane 

w ramach realizowanego przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku projektu pn. „Z poezją 

na Ty!”. Projekt ten jest współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju 

Regionalnego oraz ze środków budżetu państwa „Przekraczamy granice”, za pośrednictwem 

Funduszu Mikroprojektów w Euroregion Pradziad. 

Ponadto, w ramach realizacji projektu „Z poezją na TY!”, w ubiegłym roku Agencja Sportu  

i Promocji w Prudniku wydała polsko-czeski tomik poezji pt. „Nábřeží nón / Nabrzeże non”,  

w którym znalazło się 70 wierszy: 35 oryginalnych czeskich tekstów Františka Všetički, oraz 

ich polskie przekłady, autorstwa Wojciecha Ossolińskiego. Wydawnictwo to miałem 

przyjemność opatrzyć przedmową, odbyła się także jego promocja w Prudnickim Ośrodku 

Kultury. 

XI Bieg Prudnicki 

W niedzielę 10 lipca br., ponad 140 biegaczy wzięło udział w XI edycji Biegu Prudnickiego. 

Bieg odbywał się pod Patronatem Honorowym Marszałka Województwa Opolskiego, oraz jako 

Burmistrz Prudnika także objąłem patronat nad tym wydarzeniem.Zawody rozegrano na dwóch 

głównych dystansach: 

- Bieg Prudnicki MINI = 5 km (63 zgłoszonych uczestników; sklasyfikowano 53), 

- Bieg Prudnicki MEGA = 10 km (98 zgłoszonych uczestników; sklasyfikowano 89). 

Dodatkowo odbył się również Bieg Przedszkolaka, na dystansie 200 m. 

Organizatorami XI Biegu Prudnickiego byli Stowarzyszenie Sportowe SPORT WARS, 

Specjalistyczny Sklep Rowerowy „Freestyle Sport” Prudnik. Współorganizatorzy: Agencja 

Sportu i Promocji w Prudniku, Runners Team Nysa, Stowarzyszenie Sportowe Tigers Prudnik 

oraz Niepubliczne Przedszkole „Skrzat” w Prudniku. 

Spotkanie Rady Sportu 

15 lipca b.r. w Urzędzie Miejskim mój Zastępca Jarosław Szóstka i Dyrektor Agencji Sportu  

i Promocji w Prudniku Małgorzata Halek spotkali się z Prudnicką Radą Sportu podczas którego 

członkowie omawiali funkcjonowanie klubów sportowych oraz podział środków pomiędzy 

organizacjami sportowymi Gminy Prudnik. Poruszone zostały tematy związane z rosnącymi 

kosztami działalności sportowej ze względu na galopujące ceny, m.in. transportu oraz 

konieczności remontu gminnej infrastruktury sportowej.  

XV Zlot Motocyklowy 

W dniach 22-24 lipca 2022 r. w Prudniku-Lesie odbył się XV Zlot Motocyklowy, 

organizowany przez Opolskie Towarzystwo Motocyklowe. 

Gmina Prudnik i Agencja Sportu i Promocji w Prudniku włączyły się  

w organizację tego wydarzenia. M.in. podczas zlotu udostępniono stoisko promocyjne gminy, 

gdzie kolportowane były materiały informacyjne, a przyjezdnym uczestnikom wydarzenia 

udzielano informacji na temat atrakcji turystycznych Prudnika i okolic. W sobotę 23 lipca br. 

miałem przyjemność oficjalnie otworzyć zlot, wspólnie z Prezesem Stowarzyszenia OTM, 

Arturem Żurakowskim. W programie wydarzenia znalazły się liczne atrakcje, m.in.: parada 

motocyklowa, pokaz akrobacji na motocyklu, koncerty, konkursy, park zabaw, stoiska 

handlowe i gastronomiczne. Uczestniczyło w nim wielu mieszkańców Gminy Prudnik. XV Zlot 

Motocyklowy odbył się w ramach realizacji projektu pn. „Motocyklem na polsko-czeski 

Festiwal Pogranicza”. 
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Projekt jest współfinansowany ze środków Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego 

oraz ze środków budżetu państwa „Przekraczamy granice”, za pośrednictwem Euroregionu 

Pradziad. 

Wakacyjny Turniej Tenisa Ziemnego 

W sobotę 13 sierpnia br. na kortach w Parku Miejskim rozegrano deblowy turniej tenisa 

ziemnego. W zawodach, organizowanych przez Agencję Sportu i Promocji w Prudniku, wzięło 

udział 6 par deblowych, które podzielono na dwie grupy. Mecze rozgrywane były systemem do 

dwóch wygranych setów. Rozgrywka finałowa odbyła się pomiędzy dwoma najlepszymi 

zespołami, wyłonionymi z każdej z grup. Dla trzech najlepszych par organizatorzy ufundowali 

puchary oraz upominki - gadżety promocyjne. Turniej udało się przeprowadzić mimo zmiennej, 

deszczowej tego dnia aury. 

Zajęcia sportowe ASiP : 

W otwartej formule odbywały się kolejne zajęcia sportowe, organizowane  

w sierpniu przez ASiP: zawody pływackie na Kąpielisku Miejskim przy  

ul. Zwycięstwa, które odbyły się we wtorek 16 sierpnia br., a także dwa wydarzenia 

zorganizowane w hali Kompleksu Sportowego "Sójka": zajęcia jogi dla rodziców i dzieci (18 

sierpnia), czy warsztaty tenisa stołowego, które odbyły się sobotę 20 sierpnia br. 

Z kolei w ramach sportowego wtorku, 23 sierpnia br. przygotowano propozycję dla starszych 

dzieci (w wieku od 12 lat), młodzieży oraz dorosłych – prowadzonych od podstaw warsztatów 

gry latającymi dyskami frisbee, będącej nową, zdobywającą coraz większą popularność, formą 

aktywności sportowej. 

Planowane jest także przeprowadzenie treningów sztuk walki, a na zakończenie sezonu letniego 

na Kąpielisku Miejskim przy ul. Zwycięstwa - organizacja pokazu nurkowania (we wtorek, 30 

sierpnia). 

Rodzinny Piknik na Zakończenie Wakacji 

W ubiegłą sobotę Agencja Sportu i Promocji w Prudniku zorganizowała Rodzinny Piknik na 

Zakończenie Wakacji. Wydarzenie odbyło się w Parku Miejskim, w godz. 14:00-19:00. 

W programie pikniku zaplanowano: 

- warsztaty cyrkowe, 

- warsztaty kulinarne, 

- przejazdy zabytkową Nyską z przewodnikiem, 

- Holi Święto Kolorów - wydarzenie zewnętrzne realizowane we współpracy  

z Organizatorem 

- Mały Strażak - prezentację Straży Pożarnej, oraz szkolenie z pierwszej pomocy i zagadnień 

dotyczących bezpieczeństwa, 

- zawody sportowe z nagrodami dla całych rodzin, 

- dla dzieci dmuchańce oraz animacje (malowanie buziek, warkoczyki, tatuaże  

i wiele innych), 

- muzyka na żywo, grana przez DJ-a. 

Wydarzenie zostało dofinansowane ze środków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. Organizację pikniku wsparli także: Muzeum Ziemi Prudnickiej i ZWiK 

Prudnik 

Inne wydarzenia: 

1.  25-26.06 oraz 20-21.08.2022 wziąłem udział w zawodach konnych w skokach przez 

przeszkody organizowanych w Chocimiu. Obydwa wydarzenia objąłem patronatem 

honorowym burmistrza Prudnika.  

2. Agencja Sportu i Promocji w Prudniku nawiązała współpracę turystyczno-promocyjną  

z miastem Świeradów Zdrój. Nasze miasto jest chętnie odwiedzane przez turystów 

rozpoczynających lub kończących Główny Szlak Sudecki.  
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W Ratuszu - w siedzibie Agencji, oraz w Schronisku Młodzieżowym i redakcji Tygodnika 

Prudnickiego, osoby kończące mogą odebrać Certyfikaty upamiętniające ukończenie GSS. Od 

niedawna takie Certyfikaty z logiem ASiP wydawane są również w Stacji Kultury  

w Świeradowie Zdroju, co stanowi promocję Gminy Prudnik na obu końcach Głównego Szlaku 

Sudeckiego. 

Zapowiedzi wydarzeń 

9. Memoriał im. Stanisława Szozdy 

W imieniu gminy Prudnik oraz Agencji Sportu i Promocji w Prudniku mam przyjemność 

zaprosić zarówno Was szanowni Radni, jak i mieszkańców Gminy Prudnik oglądający nas 

przez Internet na 9. Memoriale im. Stanisława Szozdy, który odbędzie się 18.09.2022 r. 

Coroczny Memoriał na stałe już wpisał się w kalendarz imprez sportowych Polskiego Związku 

Kolarskiego i jest świadectwem naszej wdzięczności za sportowe dokonania Mistrza jakim był 

Stanisław Szozda. W tym roku, wzorem ubiegłego, dla młodszych mieszkańców gminy 

Agencja Sportu i Promocji przygotowała dodatkowe atrakcje, m.in. Paradę Rowerową do 

udziału w której zachęcam dzieci i młodzież do 11 roku życia. Zaplanowanych jest wiele 

atrakcji: dmuchańce, animacje, coctailbike, degustacja potraw, i wiele innych. 

Otylia Swim Tour 2022 Prudnik 

18.09.2022 r. do Prudnika przyjedzie polska pływaczka specjalizująca się w stylu motylkowym 

i dowolnym, mistrzyni olimpijska, dwukrotna mistrzyni świata, pięciokrotna mistrzyni Europy 

na długim basenie, trzykrotna rekordzistka świata, Otylia Jędrzejczak, która zaprasza dzieci na 

bezpłatne warsztaty pływackie. Otylia Swim Tour to cykl jednodniowych warsztatów 

organizowanych w całym kraju. W każdym spotkaniu udział biorą młodzi adepci pływania, 

którzy przemieszczają się co najmniej dwoma stylami pływackimi (grzbietowy  

i dowolny). Warsztaty są skierowane także do rodziców i trenerów. Dla każdej  

z tych grup odbywają się zajęcia z odpowiednio sprofilowana wiedzą. Wszelkie informacje 

dostępne są na stronie Agencji Sportu i Promocji. 

Trwają internetowe zapisy uczestników na II Prudnicki Półmaraton Górski 

Wydarzenie, planowane na sobotę 8 października 2022 r., organizuje Agencja Sportu  

i Promocji w Prudniku. Bieg po raz kolejny zostanie rozegrany na terenie Prudnickiego Lasu, 

na trasie o długości 21 km. Start i meta biegu będą usytuowane na błoniach przy Sanktuarium 

św. Józefa w Prudniku-Lesie. Udział w biegu jest bezpłatny, jednak obowiązuje limit 

uczestników: 300 osób. Aktualnie trwa elektroniczna rejestracja uczestników biegu, poprzez 

stronę internetową Time-Sport.pl. Na dzień dzisiejszy zarejestrowanych jest ponad 200 

biegaczy. 

Przewodnicząca Rady zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do sprawozdania? 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur zauważył, że w sprawozdaniu zabrakło 

informacji o obchodach święta 15 sierpnia.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że na pewno w swoim sprawozdaniu ten fakt 

odnotowała Przewodnicząca Rady. Dodał, ze było więcej uroczystości, z których w niektórych 

mógł wziąć udział, w innych musiał prosić o zastępstwo. Podziękował Wiceprzewodniczącemu 

za wsparcie. 

Radna Urszula Rzepiela zauważył, że bardzo cenna jest informacja zawarta w pkt. 15 

sprawozdania, mówiąca o tym, że stadnina koni koncentruje swoją produkcję zwierzęcą  

w Wierzbcu, gdyż dotychczasowa lokalizacja cielętnika w Łące Prudnickiej skutecznie 

zniechęcała inwestorów i właścicieli zamku w Łące Prudnickiej do podjęcia poważnych prac 

remontowych i przywrócenia użytkowania tego obiektu. Radna poprosiła o uzupełnienie 

zaplanowanego na 10 września oddania zabytkowego miejsca do użytku.  

Burmistrz oznajmił, że radni otrzymają zaproszenie na to wydarzenie. 10 września planowane 

jest otwarcie prudnickiej galerii im. Hanny Bakuły. Burmistrz dodał, że w sprawozdaniu nie 
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wspomniał, że w ostatnich dniach w Prudniku gościł wiceprezydent Raciborza. Oznajmił, że 

dzieje się bardzo dużo i czasem coś umyka.  

Radny Ryszard Czeczel oznajmił, że Festiwal Jazzowy to nie tylko dobra muzyka, ale również 

świetna promocja miasta. Podziękował wszystkim zaangażowanym za realizację tego 

przedsięwzięcia.  

Radna Urszula Rzepiela poinformowała, że wraz z radnym Ryszardem Czeczelem obecna 

była w Prudnickim Ośrodku Kultury na przeglądzie piosenki w wykonaniu Polaków 

przebywających za granicą.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

Przewodnicząca poinformowała, że w programie esesja znajduje się sprawozdanie 

Przewodniczących o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami o treści: 

Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miejskiej w Prudniku z działań podejmowanych  

w okresie od 24 czerwca 2022 r. do 29 sierpnia 2022 r.  

Z ważniejszych spraw należy wymienić:  

1.W dniu 28 czerwca 2022 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na LXIII sesji Rady w dniu 23 czerwca 2022 r. oraz 7 lipca 2022 r. 

przekazałam uchwały podjęte na LXIV sesji podjęte w dniu 5 lipca 2022 r. celem przekazania 

ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu.  

2. Zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie gminnym przekazałam 

Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady Miejskiej w Prudniku złożone na 

LXIII sesji Rady Miejskiej oraz interpelacje składane pomiędzy sesjami.  

3. 7 lipca 2022 r. uczestniczyłam w warsztatach online w ramach projektu Telemost Brutnal - 

Prudnik.  

4. 7 lipca 2022 r. uczestniczyłam w odsłonięciu płyt poświęconych poetom pogranicza polsko 

– czeskiego „Prudnickiej Alei Słowa”.  

5. 8 lipca do Rady Miejskiej wpłynęło zapytanie od Wojewody Opolskiego dotyczące uchwały 

nr LXIII/1035/2022 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej. Na zapytanie została udzielona odpowiedź w dniu 14 lipca 

2022 r.  

6. 1 sierpnia 2022 w 78 rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego złożyłam kwiaty pod 

Pomnikiem Żołnierza Polskiego w Prudniku  

7. 1 sierpnia do Rady Miejskiej wpłynęło zawiadomienie o wszczęciu postępowania 

nadzorczego wobec uchwały Nr LXIV/1050/2022 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 5lipca 

2022 r. w uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów byłej 

jednostki wojskowej przy ulicy Dąbrowskiego w Prudniku. Stosowane wyjaśnienia dotyczące 

powodów wszczęcia postępowania zostały przekazane w dniu 3 sierpnia 2022 r.  

8. 5, 6 sierpnia 2022r byłam na koncertach w ramach XV Jazz Prudnik Festival!  

9. 15 sierpnia 2022 r. z okazji Święta Wojska Polskiego złożyłam kwiaty pod pomnikiem na 

pl. Wolności  

10. 17 sierpnia do Biura rady wpłynęło Zarządzenie Nr 341/2022 Burmistrza Prudnika  

w sprawie blokowania planowanych wydatków budżetowych Gminy Prudnik w 2022 roku 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych 

Przewodnicząca oznajmiła, że w programie esesja zamieszczone zostały odpowiedzi na 

interpelacje radnych. Kolejno: 

1) 56/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie przedstawienia 

kosztów zakupu wykładziny dywanowej do hali sportowej w Łące Prudnickiej 
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/odpowiedź stanowi załącznik nr 3/ 

2) 60/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie danych finansowych spółki PCM 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 4/ 

3) 61/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie przeglądu wszystkich przepraw 

mostowych należących do Gminy Prudnik 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 5/ 

4) 62/2022 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie remontu drogi w Niemysłowicach 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 6/ 

5) 63/2022 interpelacja radnego Marcina Krasonia w sprawie usunięcia wystających gałęzi przy 

działce nr 957 w miejscowości Rudziczka 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 7/ 

6) 64/2022 interpelacja radnego Stanisława Mięczakowskiego w sprawie dofinansowania 

sołectwa Niemysłowice na zakup zestawu do zabaw dla dzieci 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 8/ 

7) 65/2022 interpelacja radnego Rafała Bolibrzucha w sprawie remontu drogi bocznej - ul. 

Prężyńskiej 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 9/ 

8) 66/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie ustawienia śmietników przy drodze 

przy rzece w m. Moszczanka 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 10/ 

9) 67/2022 interpelacja radnego Pawła Licznara w sprawie udzielenia na temat ilości 

mieszkańców składających deklaracje śmieciowe z podziałem na rejony miasta Prudnik 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 11/ 

10) 69/2022 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka dotycząca zaprzestania działalności 

przez jednostki Gminy Prudnik w budynku dawnego basenu przy ul. Parkowej 4 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 12/ 

11) 70/2022 interpelacja radnego Zygmunta Trojniaka dotycząca działań podejmowanych 

przez zarząd SIM Opolskie Południe 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 13/ 

12) 72/2022 interpelacja radnego Zbigniewa Kosińskiego dotycząca budynku Centrum 

Sportowego w Niemysłowicach 

/odpowiedź stanowi załącznik nr 14/ 

 

5. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2022/2023 

(druk nr 1155) 

Przewodnicząca przywitała obecną na posiedzeniu Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty  

i Wychowania Marię Strońską. Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się 

odnieść do przedłożonego druku? 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Zadała szereg pytań dotyczących 

planowanych zmian w programach nauczania oraz w samym nauczaniu w nadchodzącym 

nowym roku szkolnym. Radna zapytała czy zmieni się coś w zakresie edukacji dla 

bezpieczeństwa? Zapytała co wiadomo na temat tzw. „godzin czarnkowych” oraz o zasadach 

organizowania nauczania zdalnego? Radna poruszyła również temat zwolnień z lekcji w-f, 

zapytała tez czy są jakieś znaczące zmiany w zakresie programów nauczania z poszczególnych 

przedmiotów? 

Dyrektor GZOiW Maria Strońska oznajmiła, że nie jest w stanie odnieść się do wszystkich 

zadanych przez radną pytań. Zmiany, które wejdą w życie od 1 września to głównie zmiany  

w Karcie nauczyciela i dotyczą one stopni awansu nauczyciela. Dyrektor przedstawiła zmiany. 

Dodała, że w dniu dzisiejszym wyszło rozporządzenie mówiące o wynagrodzeniu dla 
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poszczególnych nauczycieli. Nauczyciele początkowi - stażyści otrzymają około 20% 

podwyżki w wynagrodzeniu zasadniczym. Zmieni się również zasada awansu zawodowego.  

Po odpowiedzi udzielonej przez Dyrektor GZOiW przyjęcie Informacja nt. przygotowania 

placówek oświatowych do roku szkolnego 2022/2023 (druk nr 1155) zostało poddane pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia Informacji nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2022/2023 

(druk nr 1155).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 15/ 

 

6. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2021 rok miejskich spółek prawa 

handlowego: 

1) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1156) 

Przewodnicząca przywitała na posiedzeniu Prezesa Zakładu Energetyki Cieplnej 

Stanisława Polasza. Zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do druku? 

Głos zabrał Burmistrz Grzegorz Zawiślak. Oznajmił, że na komisjach odbyły się burzliwe 

dyskusje w różnych tematach. Zapewnił, że wraz z Prezesem ZEC zrobili wszystko, aby 

zapewnić ciepło mieszkańcom na okres zimowy. Każdy, kto korzysta z ogrzewania miejskiego 

to ciepło będzie miał. Podwyżka za ciepło w wysokości 46% nie jest spowodowana tylko 

podwyżką cen węgla, ale jest to składowa kilku składników. Burmistrz poinformował, że do tej 

pory wpłynęło około 1700 wniosków na dodatek węglowy. Środków na ten cel jeszcze nie ma. 

Należyta kwota zostanie przelana stosownie do ilości wniosków. Wnioski można składać  

w OPS na ulicy Traugutta. Burmistrz oznajmił, że planowane jest ograniczenie zużycia energii 

elektrycznej ze względu na trudną do przewidzenia sytuację w przyszłym roku. Zapewnił 

jednak, że nie będzie się to obywało kosztem dzieci w przedszkolach i szkołach i nie planuje 

się przestojów w tych placówkach.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta wobec powyższego przyjęcie informacji zostało poddane 

pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 1156).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 
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Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 16/ 

 

2) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1157) 

Przewodnicząca Rady przywitała obecnego na posiedzeniu Dyrektora Technicznego 

Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Adama Szczepańskiego. Zapytała czy ktoś chciałby się 

odnieść do druku? 

Radny Zygmunt Bochenek zapytał o plany dotyczące powołania nowego prezesa ZWiK. 

Zaapelował, aby niezależnie od sposobu powołania nowego prezesa stawiać na ludzi  

z Prudnika.  

Burmistrz  oznajmił, że jest odpowiedzialny za funkcjonowanie spółek, a jego nadzór 

właścicielski odbywa się za pośrednictwem rady nadzorczej. Podstawowym kryterium doboru 

osób zarządzających jest profesjonalizm i fachowość, a nie miejsce pochodzenia. Dodał, że nie 

przekreśla osób z Prudnika, ale nie gwarantuje, że osoba taka będzie właśnie z Prudnika. Czas 

pokaże. 

Dalsza decyzja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 1157).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 17/ 

 

3) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1158) 

Przewodnicząca Rady przywitała obecnego na posiedzeniu Prezesa Zakładu Usług 

Komunalnych Władysława Podróżnego. Zapytała czy ktoś chciałby się odnieść do druku? 

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień odniosła się do działań windykacyjnych. Oznajmiła, że 

w sprawozdaniu bardzo wyraźnie wyeksponowana jest liczba dłużników zalegających  

z czynszem, a są to osoby najczęściej bez stałego źródła utrzymania. Zapytała czy osoby, które 

w jakiś sposób mogą odpracować zaległości czynszowe są zatrudniane w ZUK? 

Prezes ZUK Władysław Podróżny oznajmił, że zadłużenie wynika z dwóch składowych: 

jedną z nich są umowy aktywne, czyli osoby obecnie zamieszkują w zasobach gminnych, 

natomiast druga kwota to wynik umów już nieaktywnych. Prezes powiedział, że jeśli chodzi  

o windykację ZUK stara się wychodzić z bardzo szerokim wachlarzem możliwości 
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odpracowywania zadłużenia. Prezes opisał przedsądowy proces windykacji. Zaznaczył, że 

ZUK jest tu bardzo elastyczny i stara się znaleźć dogodny sposób odpracowania długu. Jeśli 

etap przedsądowy zawodzi wówczas istnieje konieczność wystąpienia na drogę prawną, co 

najczęściej kończy się wyrokiem sądowym oraz eksmisją. Prezes wymienił możliwości 

odpracowywania długu. Podkreśli jednak, że jeśli lokatorzy sami nie wyrażają takiej woli, to 

niestety nikt nie ma możliwości wpłynięcia na ich postępowanie. Prezes opowiedział również 

o dodatkach mieszkaniowych wypłacanych z OPS.  

Radna Ludmiła Lisowska  poruszyła problemy przeciekających dachów w Przedszkolu nr 6 

oraz w Szkole nr 4 oraz związane z tym silne zalania. Radna poprosiła o możliwość udzielenia 

pomocy tym placówkom przez ZUK. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod glosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 1158).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 18/ 

 

4) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 1159) 

Przewodnicząca Rady przywitała obecnego na posiedzeniu Prezesa Prudnickiego 

Towarzystwa Budownictwa Społecznego Mirosława Czupkiewicza. Zapytała czy ktoś 

chciałby się odnieść do druku? Radni dyskusji nie podjęli. 

Wobec powyższego przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk 

nr 1159).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania informacja została przyjęta. 

/informacja stanowi załącznik nr 19/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1160) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał z czego wynika zwiększenie  wydatków w dziale 700 

rozdziale 70005 o kwotę 76.795,63 zł na realizację zadań związanych z zarządzaniem 

nieruchomościami należącymi do zasobu mienia gminy i o które nieruchomości konkretnie 

chodzi? 

Skarbnik Gminy Wioleta Zator wyjaśniła, że wynika to ze zwiększenia wydatków na 

funkcjonowanie lokali użytkowych, między innymi z powodu wzrostu kosztów energii.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Podjęcie uchwały zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1160).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Ryszard Czeczel 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1055/2022 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2022 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20/ 

 

Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki Przestrzennej Anna Tomczyk 

udzieliła szczegółowych wyjaśnień dotyczących zapytania radnego Zygmunta Trojniaka.  

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1161) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła się do radnych 

z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Zygmunt Trojniak przypomniał, że podczas komisji poruszony został temat 

zwiększenia w Wieloletniej Prognozie Finansowej kwoty zadania przy budynku na ul. Tkackiej 

z 4 500 000 zł na 7 200 000 zł. Radny oznajmił, że pani Skarbnik podczas komisji powiedziała, 

że projekt uchwały zostanie skorygowany, a jeśli nie to wyjaśnione zostanie, że nie ma takiej 
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konieczności. W przypadku braku konieczności wprowadzenia autopoprawki radny zadał 

pytanie  jaką kwotą według budżetu dysponuje Gmina na to zadanie? 

Skarbnik Wioleta Zator oznajmiła, że jeśli uchwała zostanie przegłosowana w tej formie 

wówczas kwota zabezpieczanie gminy na wspomniane zadanie będzie wynosić 7 158 000 zł. 

Skarbnik zaznaczyła, że zmiana w WPF została prawidłowo ujęta i nie wymaga autopoprawki.  

W uchwale budżetowej Rady Miejskiej zawarte jest upoważnienie  Burmistrza do zaciągania 

zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć. Omawiane przedsięwzięcie jest 

przedsięwzięciem wieloletnim, czyli na okres dwóch lat. Pełne zabezpieczenie w budżecie jest 

konieczne dopiero w momencie podpisania umowy. Na obecnym etapie, gdzie trwa procedura 

przetargowa wyłonienia wykonawcy kwota jeszcze może ulec zmianie.  

Między radnym Zygmuntem Trojniakiem a Skarbnik Wioletą Zator wywiązała się dalsza 

dyskusja. Skarbnik tłumaczyła  radnemu wątpliwości związane z zapisami uchwały. Do 

dyskusji włączył się Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak oraz Radca Prawny Katarzyna 

Staniaszek, która wyjaśniła aspekty prawne zapisów zawartych w uchwale. Zapewniła, że  

w uchwale nie ma żadnych naruszeń. 

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał o zadanie dotyczące budowy drogi Prudnik – Łąka 

Prudnicka. Czy zadanie będzie kontynuowane i nie ma żadnych zagrożeń? Stwierdził, że 

minęło 1,5 roku i nic w tym temacie się nie wydarzyło. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że zadanie ma być realizowane. Dokumentacja 

powinna być gotowa pod koniec bieżącego roku. Wyjaśnił również dlaczego nastąpiło 

przesunięcie terminu w realizacji zadania oraz wszelkie założenia związane z jego realizacją 

Zaznaczył, że droga jest bardzo ważna zarówno z punktu widzenia turystyki jak i rozwijającego 

się w tym miejscu mieszkalnictwa.  

Po zakończonej dyskusji podjęcie uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 - 2025 (druk nr 1161).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1056/2022 zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2022 – 2025 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy  

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1162) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 
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się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1162 pod 

głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy  

w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1162).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1057/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie 

zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego 

państwa została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1163) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1163 pod 

głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1163).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1058/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 23/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1164) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1164 pod 

głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej (druk nr 1164).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1059/2022 w sprawie sprzedaży 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1165) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1165 pod 

głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1165).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 
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Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1060/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 25/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1166) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1162 pod 

głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1166).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1061/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1167) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1167 pod 

głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1167).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-
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Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1062/2022 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk 

nr 1168) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1168 pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1168).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1063/2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie wydzierżawienia nieruchomości została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1169) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1169 pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1169).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 
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Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1064/2022 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1170) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1170 pod 

głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1170).  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1065/2022 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 30/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1171) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1171 pod 

głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1171).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1066/2022 w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Wierzbiec w Gminie Prudnik (druk nr 1172) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

W związku z powyższym Przewodnicząca poddała podjęcie uchwały druk nr 1172 pod 

głosowanie 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części wsi Wierzbiec w Gminie Prudnik (druk nr 1172).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1067/2022 w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Wierzbiec w Gminie 

Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32/ 

 

5) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych innym nauczycielom, zatrudnionym w zespołach szkolno - 

przedszkolnych oraz zespole szkół Gminy Prudnik (druk nr 1173) 

Burmistrz poinformował, że do projektu uchwały konieczne jest wprowadzenie poprawki. 

Zmianę omówiła Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Maria Strońska. 

Poinformowała, że zmianie uległ zapis w § 3: 
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§ 3. Uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Opolskiego z mocą od 1 września 2022 roku. Związane jest to z koniecznością 

zatrudnienia nauczycieli specjalistów na tym stanowisku. 

Dyrektor omówiła zasadnicze zmiany, które wprowadzone zostały w karcie nauczyciela, 

wynikające z art. 42 dotyczące rozszerzenia katalogu specjalistów zatrudnionych w szkole  

o stanowisko pedagoga specjalnego oraz zmianę wprowadzającą standard zatrudnienia danych 

specjalistów. Do tej pory specjaliści zatrudnieni byli zgodnie z potrzebami i możliwościami. 

Dyrektor przedstawiła jak w poszczególnych latach kształtowało się zatrudnienie logopedy czy 

też psychologa. Na dzień dzisiejszy wprowadzony jest standard mówiący o tym, że 

obowiązkiem jest zatrudnienie poszczególnych specjalistów, którzy mają realizować nie tylko 

dodatkowe zajęcia, tzw. rewalidacyjne oraz zajęcia stymulują indywidualny rozwój, ale 

również będą uczestniczyć w zajęciach lekcyjnych. Do tej pory w klasie integracyjnej był 

nauczyciel wspomagający, potem został wprowadzony do klasy ogólnodostępnej, tam gdzie 

było dziecko z zespołem Aspergera, był to nauczyciel wspomagający proces nauczania. Na 

dzień dzisiejszy taki nauczyciel specjalista – pedagog specjalny będzie musiał być do 

dyspozycji rodziców oraz wszystkich dzieci, które wymagają takiej potrzeby. 

Radni dyskusji nie podęli. 

Wobec powyższego Przewodnicząca poddała pod glosowanie wprowadzenie poprawki do 

druku. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wprowadzenie poprawki do druku nr 1173.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Poprawka została przyjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycielom, którym powierzono stanowiska 

kierownicze oraz ustalenia obowiązkowego tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych innym nauczycielom, zatrudnionym w zespołach szkolno - 

przedszkolnych oraz zespole szkół Gminy Prudnik (druk nr 1173).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 
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Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1068/2022 zmieniająca uchwałę w 

sprawie zasad udzielania zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze oraz ustalenia obowiązkowego 

tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych innym 

nauczycielom, zatrudnionym w zespołach szkolno - przedszkolnych oraz zespole szkół 

Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33/ 

 

6) Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik 

w roku szkolnym 2022/2023 (druk nr 1174) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Podjęcie uchwały zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik w 

roku szkolnym 2022/2023 (druk nr 1174).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1069/2022 w sprawie określenia średniej 

ceny jednostek paliwa w Gminie Prudnik w roku szkolnym 2022/2023 została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego utrzymania połączenia 

kolejowego na linii Polanica Zdrój - Olsztyn (druk nr 1175) 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie podjęli dyskusji w temacie. 

Podjęcie uchwały zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska dotyczącego utrzymania połączenia 

kolejowego na linii Polanica Zdrój - Olsztyn (druk nr 1175).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (3) 
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Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1070/2022 w sprawie przyjęcia 

stanowiska dotyczącego utrzymania połączenia kolejowego na linii Polanica Zdrój – Olsztyn 

została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Prudnika (druk nr 1176) 

Przewodnicząca Rady odczytała treść uchwały. Zwróciła się do Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunta Bochenka o odczytanie uzasadnienia do uchwały. 

Przewodniczący Komisji Zygmunt Bochenek odczytał uzasadnienie do uchwały.  

Do uzasadnienia odniósł się radny Stanisław Mięczakowski, który wniósł skargę. Oznajmił, 

że szczerze mówiąc nie spodziewał się innego rozpatrzenia skargi, gdyż trudno oczekiwać 

przeprosin od kogoś, kto nie wyciąga autorefleksji ze swoich wypowiedzi i swoich czynów. 

Zwrócił się do radnych, szczególnie tych poprzednich kadencji, z zapytaniem czy wcześniej 

wypowiadając swoje zdanie na tematy gminy posądzani byli o kłamstwa? Radny powiedział, 

że wypowiedział swoje zdanie na tematy procedowane na wcześniejszych sesjach. Oznajmił, 

że swoje zdanie wypowiedział nikogo nie obrażając.  Radny oznajmił, że czasem warto byłoby 

się zastanowić nad kulturą wypowiedzi. Można stwierdzić, że ktoś się mija z prawdą, jednak 

nie należy insynuować kłamstw. Radny wniósł do Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji o szerokie uzasadnienie, w którym miejscu swojej wypowiedzi skłamał 

odnosząc się do sprawozdania. Dodał, że oczekuje odpowiedzi pisemnej, w którym miejscu 

skłamał dając panu Burmistrzowi prawo do tego, aby stwierdził, że kłamie.  

Do słów radnego Stanisława Mięczakowskiego odniósł się radny Jacek Urbański – członek 

komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Stwierdził, że sytuacja jest trudna. Oznajmił, że uważa iż 

podczas debaty nie powinno być niepotrzebnych scysji, niepotrzebnych słów. Radny wyraził 

zdanie, że żałuje, że temat ten nie został wyjaśniony między osobami zainteresowanymi oraz, 

że między panami nie doszło do ugody. W dalszej części wypowiedzi radny wyjaśnił, że 

zadaniem Komisji jest stwierdzenie czy skarga jest zasadna. Dodał, że Komisja badać sprawę 

zaczęła od tego, czy w ogóle jest organem właściwym do rozpatrzenia skargi. Poinformował, 

że Komisja poprosiła o opinię prawną w temacie. Po otrzymaniu opinii, a której zawarte były 

konkretne zapisy czy Kodeksu Karnego czy też Cywilnego Komisja uznała je za wystarczające 

aby podjąć decyzje czy Komisja i Rada może w jakiś sposób wymóc na Burmistrzu te działania, 

o które prosił w swojej skardze skarżący.  Radny odczytał częściowo treść otrzymanej opinii. 

Zgodnie z zapisami Skarżący może wystąpić z powództwa cywilnego do sądu powszechnego. 

Radny Jacek Urbański oznajmił, że temat był dla Komisji naprawdę ciężki. Wyraził nadzieję, 

że panowie po sesji wyjaśnią sobie wszystko na osobności.  

Radny Stanisław Mięczakowski podziękował za wyjaśnienie tematu przez radego Jacka 

Urbańskiego. Oznajmił, że być może zareagował emocjonalnie, jednak było to potrzebne, aby 

zasygnalizować co się dzieje i przypomnieć, że wszyscy powinni się szanować.  Zaapelował, 

aby nie uprawiać polityki, nie rzucać kłód, ani nie dyskredytować nikogo, bo dziś pełni się takie 

a nie inne stanowisko, a jutro każdy będzie zwykłym człowiekiem. Radny przypomniał sytuację 

z zeszłego roku, gdy podczas debaty na temat podwyżki za wywóz nieczystości doszło do 

mocnych słów, które zostały być może źle zinterpretowane na niekorzyść radnego Tomasza 

Wisły.  Radny Mięczakowski oznajmił, że potrafił już po samej sesji zadzwonić i przeprosić za 

wypowiedziane słowa, które być może mogły urazić radnego Wisłę. Radny jeszcze raz poprosił 

o zachowanie kultury wypowiedzi, a jeśli ktoś ma coś do innej osoby to lepiej zasygnalizować 

to w kuluarach, bez rzucania jakichś insynuacji. Radny zapewnił, że nie będzie dochodził 

swoich praw na drodze sądowej, gdyż jest człowiekiem, który nie lubi tego typu rzeczy. 

Oznajmił, że sprawa została zamknięta, a wyjaśnienia ze strony komisji padły.   
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zygmunt Bochenek zgodził się ze 

słowami radnego Jacka Urbańskiego.  

Głos w dyskusji zabrała radna Urszula Rzepiela. Przedstawiła rys historyczny współpracy  

z poszczególnymi włodarzami Gminy Prudnik od roku 1979 r. Radna oznajmiła, że pracując  

w urzędzie tyle lat dopiero w poprzedniej kadencji doświadczyła ośmieszenia jej osoby po tym 

jak wyraziła swoje odmienne zdanie w temacie Pioniera. Radna oznajmiła, że życie pokazało, 

że miała racje, jednak nie obrażała się w tamtym momencie, uważa, że atmosfera tamtych 

dyskusji była gorąca. Urszula Rzepiela stwierdziła, że z pokorą przyjmowała różnice zdań, 

jednak nie ustępowała i broniła swoich kwestii. Radna wyraziła zdanie, że chyba właśnie o to 

chodzi, aby radni nie bali się pod pozorem zachowania uprzejmości wzajemnych wyrażać 

swoje zdanie. Jednak konsekwencją tego czasami może być fakt, że ktoś poczuje się urażony.  

Radny Zbigniew Kosiński w kwestii przypomnienia oznajmił, że należy pewne rzeczy 

potraktować jako dobry obyczaj. Powiedział, że on również nie obraził się na wypowiedziane 

przez burmistrza słowa, że jeśli radny go nie wpiera to mieszkańcy nic nie dostaną. Taki fakt 

zaistniał na ostatniej sesji, co ma odzwierciedlenie w protokole. Radny stwierdził, że bardzo 

istotne jest to w jaki sposób traktowani są radni, którzy mają odmienne zdanie niż Burmistrz. 

Dodał, że ważne jest, aby radni mieli odwagę wyrażać swoje zdania na poszczególne tematy. 

Ponadto radni z odmiennym zdaniem mają prawo być traktowani na równi z wszystkimi 

pozostałymi radnymi. Zbigniew Kosiński oznajmił, że na spotkaniu z mieszkańcami przeprosił 

za swoją  nieudolność, bo takie słowa padły w stosunku do jego osoby. 

Głos zabrała radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Wyraziła gorące życzenie tego, aby panowie  

znaleźli konsensus dla wspólnego dobra.  

Radny Paweł Licznar zacytował część protokół z sesji czerwcowej, o czym wspominał radny 

Zbigniew Kosiński. Oznajmił, że on jest radnym wspierającym burmistrza, jednak nie oznacza 

to, że radni wspierający burmistrza mają łatwiej w załatwianiu pewnych spraw. Dodał, że 

złożoność problemów gminy jest tak wielka, że w trakcie debaty mogą paść różne stwierdzenia. 

Radny Andrzej Gajewski stwierdził, że za dużo czasu zostało już poświęcone na wzajemne 

ocenianie siebie. Dodał, że jeśli dyskusja ma trwać nadal to chciałby zgłosić wniosek formalny 

o jej zamknięcie.  

Radny Josel Czerniak oznajmił, że nie rozumie trwającej dyskusji. Jako przewodniczący 

Komisji Rewizyjnej złożył wniosek do rady o udzielenie absolutorium i wówczas nikt nie 

składał żadnej skargi i nie powiedział, że burmistrz źle pracuje. Zostało udzielone absolutorium 

i na tym powinno się zakończyć. 

Burmistrz wyraził zdanie, że odbywająca się dyskusja jest potrzebna. Stwierdził, że nie ma 

nawyków, aby w sposób brutalny kogoś atakować, co nie zmienia faktu, że pozwoli na to, aby 

ktoś atakował jego i jeśli fakty są inne to staje w obronie faktów. Burmistrz oznajmił, że każdy 

ma prawo do dyskusji. Odnośnie słów radego Kosińskiego burmistrz wyjaśnił, że skierowane 

do radnego słowa podczas sesji czerwcowej miały konkretny cel. Mianowicie burmistrz 

wyjaśnił, że w momencie gdy zbiera się zebranie wiejskie w Niemysłowicach, na które 

przychodzą 4 osoby, które decyzją o budżecie wioski, boli go fakt, że radny nie wpiera 

burmistrza i nie wpływa na frekwencje mieszkańców, aby była ona wyższa, a realizowane cele 

konkretne. Grzegorz  Zawiślak zapewnił, że od dawna stara się dojść do porozumienia ze 

Stowarzyszeniem,, aby wzięło ono sprawy Niemysłowic w swoje ręce, a burmistrz w miarę 

możliwości pomoże. Dodał, że intencją jego wypowiedzi na sesji wcześniejszej było to, aby  

w tym zakresie radny był tym, który pomaga. Natomiast odmienne zdanie dotyczące rozwoju 

gminy jest odrębnym tematem. Burmistrz oznajmił, że podtrzymuje swoje zdanie, bo radny 

danego terenu jest na miejscu, może przekazać informacje i wpłynąć na mieszkańców, aby się 

angażowali i wyrażali swoją opinię, bo brak tych decyzji pokutuje przez lata. Burmistrz 

oznajmił, że jest mu przykro, jeśli jego słowa zostały przez radnego źle zinterpretowane, bo 
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ideą było całkiem coś innego. Dodał, że ma nadzieję na to, że dojdzie do porozumienia ze 

Stowarzyszeniem i uda się znaleźć rozwiązania dobre dla wszystkich. 

Odnośnie zarzutów radnego Stanisława Mięczakowskiego burmistrz oznajmił, że również 

poczuł się urażony i czytając stenogram nie czuje się odpowiedzialny za wypowiedziane słowa, 

gdyż nie były one wypowiedziane ani obraźliwie, ani w sposób uwłaczający. Dodał, że zarzuty 

wypowiedziane przez radnego były tak mocne, że i riposta również była mocna. Burmistrz 

oznajmił, że na sesjach czasem padają ostre słowa, co wcale nie oznacza nic złego. Każdemu 

też zdarza się popełniać błędy. Burmistrz oznajmił, że należy kierować się faktami, a nie 

domniemaniami i sugestiami, bo to powoduje późnej błędny przekaz.  Burmistrz powiedział, 

że w dalszym ciągu soi na stanowisku, że  to co odpowiedział radnemu było stosowne i mocne 

w stosunku do tak mocnych zarzutów, które nie były zgodne z faktami. Dodał, że z  pomimo 

trudnej polemiki i tego, że nie zawsze się z każdym zgadza, to z każdym na sali poda sobie rękę 

i jest gotów na rozmowy.  

Radny Zbigniew Kosiński oznajmił, że sprawę z zebraniami wiejskimi w Niemysłowicach 

należy wyjaśnić w kwestii w jaki sposób sołtys zawiadamia  mieszkańców o zebraniach, gdyż 

do radnego taka informacja nie dociera.  

Burmistrz poinformował, że sprawa jest wyjaśniana. Ponadto jest dwóch radnych  

w Niemysłowicach w związku z czym burmistrz wyraził nadzieję, że radni pomogą w realizacji 

wyjaśnienia i większego przekazu do mieszkańców. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Podjęcie uchwały druk nr 1176 zostało poddane pod glosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Prudnika  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Marcin Domino, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr LXV/1070/2022 w sprawie rozpatrzenia skargi 

na Burmistrza Prudnika została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36/ 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że interpelacje można składać w Biurze Rady lub na ręce 

Przewodniczącej. 

 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Radny Andrzej Gajewski podziękował za zamieszczenie na stronie Gminy Prudnik informacji 

o Festynie Strażackim, który odbył się w miejscowości Szybowice.  

Przewodnicząca Alicja Isalska przekazała zaproszenia na nadchodzące wydarzenia. 

 



33 

 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

LXV Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

 

   Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

Alicja Isalska 
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